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Till FFE: stYrelse

Ordf har föreslagit att styrelsen skall minskas'

Som skäl anges äaUg nä*uto och att det därför varit svårt att föra frågor

iramåt. Jag Trar fririåelse för ordförandens reaktion' Men situationen är

på sätt och vis självförvållad.

Jag har följande synpunkter på sfyrelsearbetet :

I årsberättelsen redovisas skrivelser som förbundet avgivet' Inga av

å".r* har skriftligen tillställts styrelsen inte ens den viktiga
pt.ttiri.rmatiorön om OS. Styrelsen at folj'kJligen dåligt informerad

,ra, d"r, kommer till sammanträdena och blir därför passiv'

Alla utgående skrivelser ska{ delses stvrelsen'

Av det stora antalet skrivelser och uppvaktningar som gjorts får jag den

uppfattningen att det finns ett effektivt arbetande AII' Men att relationen

AU styrelse är dålig.
AU:s ledamöter inflnner sig ofta inte till styrelsesammanträdena' Om de

kommer så är det sedan hafva sammanträdet hållits och då tas ofta redan

avhandlade ärenden upp igen. Många gånger lämnar AIJ ledamöterna

sammanträdet efter någon timme.

sammanträdena På gott och ont.

insår i AU.

Har man ständigt adjungerade ledamöter så förutsätter det att de också

a.ttug". i diskuisiont*I* i styrelsen. Detta förlänger givetvis

de AV

diskuteras.

Med ganska enkla medel kan styrelsen bli. mera aktiv' Men det

krävs"också att de enskilda styielseledamöterna inser att FFE

äriver frågor gemensamma ftir sU?= -ingående 
föreningar och

att man därför"inte kan driva enskitaa frågor som inte

accepteras av alla,

Om ordföranden och arbetsutskottet tog till sig dessa synpunkter tror jag

att det skulle resultera i en mera aktiv styrelse'

Jag föreslår att styrelsen tar tillbaka förslaget om minskning

av styrelsen.
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